
Operation for MD385 Autocutter
Open the support of reels. Switch on the device. Place one or several reels on the

rack one by one from the left 0 point to the right. Let paper up and film down and

the reel comes out at horizontal position to get best cutting effect.Then feed the

reel in between the rubber rollers. Click REW or FWD to adjust the reel into a proper

position. Click LCD to set, select Cut Length, Cut Amount and Width. Press START/STOP

to start. The device will remind of you the current condition on Working Status

and with sounds later.

MD385 自动封口机操作流程

打开卷料支架，接上电源开关见LCD显亮，放置单卷或多卷封口袋，卷料左边对准“0”位，

塑膜朝下纸朝上和水平出料，以获得最好的切割效果。将卷料端平整插入两条凹凸橡胶滚轮

之间，点击进纸和退纸调整卷料至恰当的位置，然后点击LCD设置，并选择切割长度、切割

数量、切割宽度，点击启动/停止开始工作。工作状态栏和声响报警会提醒你实时机器状态。

Open the upper cover to replace the knife Cut several reels at the same time
打开上盖换刀片 同时切割多卷卷料


